
   

 

 
          Ter vergadering gewijzigd 

 
Amendement bepalen aantal leden per fractie in raadscommissies 
 
De ondergetekende stelt het volgende amendement voor bij voorstel Z/17/294232 inzake vaststellen verordening op 
de raadscommissies gemeente Zevenaar: 
 

De raad besluit: 
Artikel 4, lid 1 wordt gewijzigd, zodat het als volgt komt te luiden: 
1. Tenzij de raad anders besluit, mag een commissie per fractie bestaan uit twee personen en maximaal uit het 
aantal raadszetels gedeeld door drie, afgerond naar boven. 
 
Toelichting: 
De nieuwe gemeente Zevenaar is een middelgrote gemeente geworden (11 kernen en een stad), met 
27 raadsleden en drie reguliere raadscommissies.  
De VVD-fractie zou graag zien dat de commissievergadering kwalitatief beter georganiseerd en uitgevoerd worden. H
ierdoor vinden wij het belangrijk dat ook voor de kleinere partijen, die nu door deze opstelling maar 1 commissielid k
unnen afvaardigen, er een kans moet zijn om kennis en kunde voor nieuwe mensen te delen en te begeleiden. De VV
D wil dit bewerkstelligen door nieuwe commissieleden te coachen met een ervaren lid. Een van de twee commissiele
den zou dan ook bijvoorbeeld een wisselende samenstelling kunnen hebben, zodat afhankelijk van de onderwerpen 
de meest ervaren raads- of commissielid aan kan schuiven. 
 
Door de commissies anders in te delen kan een kwaliteit verbeterslag behaald worden en wel zo dat alle fracties twe
e commissieleden afvaardigen. De VVD vindt dat hiermee de kwaliteit van de commissievergaderingen omhoog kan 
gaan door efficiënter te vergaderen. Alle 8 fracties vaardigen dan 2 commissieleden af, waardoor het totaal van de c
ommissieleden tijdens de vergadering 16 is.  
Aangezien de commissievergaderingen geen stembevoegdheid hebben is het ons inziens niet nodig dat commissieve
rgaderingen een bezetting hebben naar aanleiding van het aantal zetels in de Raad. 
Juist ook met het oog op het coalitieakkoord waarin de coalitie beoogd een sterker kwalitatief beter bestuur neer te 
zetten, lijkt de VVD dit een mooie gelegenheid om de structuur van de commissievergaderingen te herzien.  
  
De VVD ziet namelijk deelname aan de commissies als opstap en belangrijk opleidingstraject naar het 
raadslidmaatschap. Vanwege het steeds complexer worden van het lokale bestuur dient dit laatste 
steeds minder onderschat te worden. Door deelname aan commissies blijven leden goed op de 
hoogte van alle onderwerpen en houden zij een goede binding en betrokkenheid met de gemeente 
en haar fractie. Daarnaast biedt dit de mogelijkheid om meer raadsleden tijd te geven om minder aanwezig te zijn in 
bestuurlijke vergaderingen en meer de mogelijkheid te hebben om in contact te komen met inwoners, dorpsraden, v
erenigingen en/of bedrijven door werkbezoeken af te leggen. Dit geeft de raadsleden dus ook meer ruimte om taken 
buiten de deur te vervullen. 
 
Zevenaar, 31 januari 2018 
 
P.A. Vos, VVD 
 

 
Dit amendement is ingetrokken  in de vergadering van 31 januari 2018. 
 


